

MÖTESPROTOKOLL \$\$M3 23/24

Onsdagen den 15/11-2023 kl.19:18.

Dragskåpet, Teknikringen 36B

Närvarande

Elin Sergel Ekmark, ordförande

Ed Kammeby, kassör

Edvin Ljungquist, lokalansvarig

Susanna Hellberg, sekreterare

Doroteja Filipovic, eventkoordinator

Sofie Rehnström, kommunikationsansvarig

Emil Törnqvist, ambassadör

Malin Agrén, Nr 1

Rodost Öncü, materialdesign sektionsmedlem, 19.18-19.59

Julia Nyman, sektionsmedlem, 19.18-20.34

Axel Rasmussen, sektionsmedlem, 19.18-20.11

Erik Falk, sektionsmedlem, 19.43-20.56

David Danielsen, sektionsmedlem, 19.18-21.12

Lydia Boij, sektionsmedlem, 19.18-21.12

Sanna Berglund, sektionsmedlem, 19.18-21.12

Sebastian Svensson, sektionsmedlem, 19.18-22.17

Emilia Thylin, sektionsmedlem, 19.18-22.17

Oliver Svahn, sektionsmedlem, 20.10-22.17

Saga Lövblad, sektionsmedlem, 20.10-22.17

Olof Helin, sektionsmedlem, 20.11-22.17

Bilagor: 13

1. Formalia

a. Mötets öppnande

Ordförande Elin Sergel Ekmark öppnade mötet kl 19:18.

b. Mötets behöriga utlysande

Bilaga

Kallelse skickades ut 7/11-2023, publicerades på hemsidan 12/11-2023 och i Draget 7/11-2023. Föredragningslistan skickades ut 13/11-2023, publicerades på hemsidan 13/11-2023 och i Draget 14/11-2023. Kallelsen var inom tidsgränsen och föredragningslistan var 1 dag efter tidsgränsen.

Föredragningslistan är försenad på grund av att många i styrelsen besökte Finland.

Mötet beslutade

att mötet var behörigt utlyst.

c. Val av justeringsperson

Doroteja Filipovic anmälde sig frivilligt.

Mötet beslutade

att välja Doroteja Filipovic till justeringsperson.

d. Anmälan av förhinder

Markus Olsson är sjuk.

e. Adjungeringar

Rodost Öncü behövde adjungeras med närvaro och yttranderätt.

Mötet beslutade

att ge Rodost Öncü närvarorätt och yttranderätt.

f. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

g. Bordlagda frågor

Det fanns inga bordlagda frågor att diskutera.

h. Föregående mötesprotokoll

Protokollet för \$\$M2 var utskrivet och justerat 27/10-2023, vilket var 5 dagar innan tidsgränsen.

Mötet beslutade

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

i. Fastställande av föredragningslistan

Bilaga

Elin Sergel Ekmark föreslog att lägga till punkten 2 “Medaljer och utmärkelser” och konsekvensjustera därefter. Utöver detta föreslås även att lägga till punkt 3b “Standar till fina tillställningar” och punkt 3c “Skrivare samt lägga till punk 6a “Projektgrupp Taggis 2024”, punk 6b “Avskaffa SNs formella möten” och punkt 3d “Schysst CHUST ändring”. Slutligen, att flytta punkt 9b till 9a samt lägga till punkt 11d “Valberedningen”.

Mötet beslutade

att fastställa föredragningslistan i dess reviderade form.

j. Beslutsuppföljning

Det fanns inga nya beslut att följa upp.

k. Meddelanden

Det fanns inga meddelanden.

i. Presentation av fika

Malin presenterade fikat: Gifflar av TVÅ SORTER



2. Medaljer och utmärkelser

Diskussion kring medaljer och utmärkelser på sektionen. Sammanfattningsvis vill vi ha fler utmärkelser i både form av medaljer och stipendier samt strukturera upp hur, var och när dessa ges. Styrelsen tycker det är viktigt att uppmärksamma sektionsmedlemmar och vill arbeta på att utveckla hur detta görs.

Förslag:

- Årets Asse pris
- Studiepris
- Fler OAR medaljer
- Medaljer för varje skolår

3. Propositioner

a. Vårbal tillsammans med Bergssektionen

Bilaga

Emil Törnqvist och Rodost Öncü från materialdesign presenterade propositionen. De vill att Bergs- och Kemisektionen ska ha en vårbal tillsammans och på så sätt göra något roligt som samtidigt utvecklar relationen mellan sektionerna. Arbetet är pågående just nu från Bergs sida med många roliga idéer.

Mötet diskuterade propositionen.

Erik Falk kom in i mötet 19.43.

Sofie Rehnström föreslår att revidera att-sats 1 från "fritt antal ledamöter" till "max 5 ledamöter".

Mötet beslutade

att fastställa propositionen med föreslagna ändringar.

Rodost Öncü lämnade mötet 19.59

b. Standar till fina tillställningar

Bilaga

Elin Sergel Ekmark och Axel Rasmussen presenterade propositionen. De vill köpa en standar som kan användas till fina tillställningar för att få uppmärksamhet på scenen.

Mötet diskuterade propositionen.

Sofie Rehnström föreslår att revidera att-sats 1 från "5000 kr (exkl.frakt)" till "10 000 kr (exkl. frakt)".

Oliver Svahn och Saga Lövblad kom in till mötet 20.10

Mötet beslutade

att fastställa propositionen med föreslagna ändringar.

c. Skrivare

Bilaga

Elin Sergel Ekmark presenterade propositionen. Vill köpa en ny skrivare som ska användas för sektionsändamål. Planen är att skänka iväg den gamla.

Olof Helin kom in till mötet 20.11

Axel Rasmussen lämnade mötet 20.11

Mötet diskuterade propositionen. Diskussionen rörde bland annat hållbarhet.

Elin Sergel Ekmark föreslår att revidera bakgrunden och lägga till ett syfte att den ska användas till sektionsändamål.

Mötet beslutade

att fastställa propositionen med föreslagna ändringar.

d. Schysst CHUST ändring

Bilaga

Doroteja Filipovic presenterade propositionen. De vill ändra konfirmationen av CHUST ledamöter från SM2 till SM1 för att förlänga deras verksamhetsperiod.

Mötet beslutade

att fastställa propositionen i sin helhet.

4. Äskningar

a. Ljus till folket del 2

Bilaga

Erik Falk, sittande klubbmästare, presenterade äskningen. Vill köpa nya ljusslingor för att det är fint att ha bakom och under baren.

Mötet diskuterade äskningen. Mötet diskuterade om äskningen borde gå under Dragets upprustningsbudget, istället ur styrelsens dispositionsfond.

Mötet beslutade

att avslå äskningen, med vilkor att det köps in under Dragets upprustningsbudget istället.

b. Griffelfärg

Bilaga

Erik Falk, sittande klubbmästare, presenterade äskningen. Vill köpa nya griffelfärg för att måla bartavlorna.

Mötet diskuterade äskningen. Mötet diskuterade om äskningen borde gå under Dragets upprustnings budget, istället ur styrelsens dispositionsfond.

Mötet beslutade

att avslå äskningen, med vilkor att det köps in under Dragets upprustningsbudget istället.

c. Fysiska upplagor av Kanalen

Bilaga

Julia Nyman presenterade äskningen. De vill trycka upp fysiska upplagor av Kanalen.

Mötet diskuterade äskningen och Julia svarade på frågor angående äskningen.

Mötet beslutade

att bevilja äskningen.

Julia Nyman lämnade mötet 20.34

5. Entledigande

a. Emil Törnqvist (MD)

Emil Törnqvist vill entlediga sig från sin ledamotspost i MD på grund av att han har blivit vald som KronpHeus 2024.

Mötet beslutade

att entlediga Emil Törnqvist från sin ledamotspost i MD.

6. Motioner

a. Projektgrupp Taggis 2024

Bilaga

Lydia Boij, David Danielsen, Emil Törnqvist och Emilia Thylin presenterade motionen. De vill att taggis ska bli en projektgrupp.

Elin Sergel Ekmark föreslår att stryka att-sats 4 och att-sats 5, konsekvensjustera därefter, samt att formulera:

- Formulera en ny att-sats 4: “att₄ tilldela projektgruppen 4750 kr varav 2450 kr till tröjor samt 2300 kr till internrep”
- Formulera att-sats 9: “att₉ ålägga KLUMP och Alkemisterna att inkomma med en skriftlig utvärdering av Taggis till SM1 2024”
- Formulera att-sats 10: “att₁₀ nominera Sanna Berglund och Anton Mylläri till TaggA.”

Ed Kammeby föreslår att flytta upp att-sats 10 till efter att-sats 7 och konsekvensjustear därefter.

Mötet beslutade

att bifalla motionen med föreslagna ändringar.

b. Avsaffa SNs formella möten

Bilaga

Lydia Boij presenterade motionen. De vill avskaffa SNs formella möten då dessa är mer tidskrävande än de är användbara.

Mötet ajournerades kl. 20.56

Mötet återupptogs kl. 21.05

Erik Falk lämnade mötet under pausen.

Mötet beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

7. Interimsval

Lydia Boij och David Danielsen lämnade mötet 21.12.

a. CIA [vakant]

Ingen har sökt.

b. KeqO [vakant]

Ingen har sökt.

8. Val av firmatecknare

a. Elin Sergel Ekmark (Ordförande)

Bilaga

Elin Sergel Ekmark valdes till Ordförande för THS Kemisektionen på SM4 22/23 enligt underskrivet protokoll [b].

Ordförande för THS Kemisektionen är enligt Kemisektionens stadgar Punkt 4 firmatecknare. "Sektionens firma tecknas gemensamt av sektionens ordförande och vice ordförande."

Mötet beslutar

att i enlighet med stadgarna välja Elin Sergel Ekmark till firmatecknare för THS Kemisektionen samt ge fullmakt till Svenska Handelsbanken AB [b].

b. Markus Olsson (Vice Ordförande)

Bilaga

Markus Olsson valdes till Vice Ordförande för THS Kemisektionen på SM4 22/23 enligt underskrivet protokoll [b].

Vice Ordförande för THS Kemisektionen är enligt Kemisektionens stadgar Punkt 4 firmatecknare. "Sektionens firma tecknas gemensamt av sektionens ordförande och vice ordförande."

Mötet beslutar

att i enlighet med stadgarna välja Markus Olsson till firmatecknare för THS Kemisektionen samt ge fullmakt till Svenska Handelsbanken AB [b].

9. Uppdateringar

a. Unga Forskare Riksstämman

Ed Kammeby och Malin Agrén var i Linköping på Unga Forskare Riksstämman. Det var kul och styrelsen ska skicka in en årsrapport till dem senare som visar upp vad vi gör så att vi kan locka studenter till Kemisektionen.

10. Diskussion

a. KÅT (Kemisektionens Åre-Trip)

Olof Helin, Saga Lövblad och Oliver Svahn berättade om punkten och dilemmat om platser blir vakanta. Mötet diskuterade kring att KÅT skulle bli ett organ; vilket skulle innebära både mer säkerhet men också mer jobb. Mötet är positiva till detta.

b. THS Sångbok

Styrelsen har fått in förslag till sångboken, bland annat:

- Veritas Hermetica
- Kemister Kemister
- På Kemi

c. AMPHI JML-workshop

Elin Sergel Ekmark har kontaktat AMPHI angående JML-workshop för sektionen.

d. Valberedningen

Sebastian Svensson, VBO, presenterade punkten. De ville diskutera valberedningens arbetssätt och hur det kan förbättras och effektiviseras.

Fler sökformulär är något som mötet var positiva till för att underlätta valberedningens arbete. Vill utveckla beskrivningar vad ansvarsroller innebär och vad som förväntas av en som ska vara tillgängligt för alla; detta kommer förhoppningsvis öka antalet som söker till ansvarsposter och underlätta för valberedningens arbete då detta kan användas som kravprofil.

11. Övriga frågor

Inga övriga frågor fanns att diskutera.

12. Ansvarsfördelning

Ed Kammeby skriver motionssvar till "Projektgrupp Taggis 2024".

Doroteja Filipovic skriver motionssvar till "Avskaffa SNs formella möten".

13. Nästa möte

Datum för \$\$M4 är inte bestämt ännu.

14. Mötets avslutande

Ordförande Elin Sergel Ekmark avslutade mötet kl 22:17.

15. Orientering

Vid pennan, Stockholm 2023-11-15

Susanna Hellberg,
Sekreterare

Justerat, Stockholm 2023-11-18

Doroteja Filipovic,
Justeringsperson

Justerat, Stockholm 2023-11-22

Elin Sergel Ekmark,
Ordförande